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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چــشم به راهیِ 
کارگران به

 وعــده های
 کــرونایی!

 عکس: عابد میرمعصومی

تیم های  ملی پایه در انحصار کت شلواری ها؛

طلا همچنان در گرو استیل!
صفحه 6

حسن روحانی- رئیس جمهور در حالی روز یکشنبه در جلسۀ 
هیئت وزیران، از ناچاری برای تعطیلی فراگیر در کشور خبرداد 
که قرار است از ابتدای آذرماهِ جاری، اعمال محدودیت ها بنا به 
شرایط استان ها و با توجه به رنگ بندی شهرها به سه سطح زرد، 

نارنجی و قرمز اجرایی شود.
در این راستا اولین رویکردی که باعث دغدغه جمعی شده و 
همچنان از تیررس نگاه دولت، بیرون است؛ وضعیت اقتصادی 
و معیشتِ افراد کارگر و روزمزد جامعه است که بنا به کسب و 
اجرایی شدن  با  و  دارند  یا مشاغل خصوصی که  آزاد  کارهای 
زمینه،  این  در  عدیده  بیکاری های  و  ساعتی  محدودیت های 
دچار تضعیف اقتصادی شده اند و بنا به آمار موجود، »کارگران 
و افراد روزمزد یکی از اقشار آسیب پذیر کرونا محسوب می شوند 
که حتی برخی از آن ها برای تهیه ماسک هم مشکل دارند و 

مهم ترین دغدغه آن ها معیشت است«...
ادامه در صفحه 2

در کمیسیون معماری و شهرسازی شورای شهر کرج بررسی شد؛

صدور پروانه با کارکرد پارکینگ
 در معابر پر تردد شهر کرج

صفحه 4
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خبری

در  روزیکشنبه  در حالی  رئیس جمهور  روحانی-  حسن 
جلسۀ هیئت وزیران، از ناچاری برای تعطیلی فراگیر در 
کشور خبرداد که قرار است از ابتدای آذرماهِ جاری، اعمال 
محدودیت ها بنا به شرایط استان ها و با توجه به رنگ بندی 

شهرها به سه سطح زرد، نارنجی و قرمز اجرایی شود.
در این راستا اولین رویکردی که باعث دغدغه جمعی شده 
و همچنان از تیررس نگاه دولت، بیرون است؛ وضعیت 
اقتصادی و معیشتِ افراد کارگر و روزمزد جامعه است که 
بنا به کسب و کارهای آزاد یا مشاغل خصوصی که دارند 
و با اجرایی شدن محدودیت های ساعتی و بیکاری های 
عدیده در این زمینه، دچار تضعیف اقتصادی شده اند و 
بنا به آمار موجود، »کارگران و افراد روزمزد یکی از اقشار 
آسیب پذیر کرونا محسوب می شوند که حتی برخی از آنها 
برای تهیه ماسک هم مشکل دارند و مهمترین دغدغه آن ها 

معیشت است«.
و در این راستا درکنارِ موضوع بیکاریِ اکثریت قشر کارگر 
فصلی و ساعتی در بحبوحه کرونا، گرانی اکثریت انواع و 
اقسام کالاها در ماه های گذشته، رنج مضاعف در اجتماع 

فعلی به حساب می آید.
در این زمینه در حالی محمدباقر قالیباف- رئیس مجلس، 
روزیکشنبه در ابتدای جلسه علنی مجلس تأکید کرد: 
تصمیمات ما در حوزۀ مسکن، بورس، ترخیص کالاهای 
نظام  بانکی،  و  پولی  سیاست های  گمرک،  از  اساسی 
بودجه ریزی، اختصاصِ ارز ترجیحی، سوداگری ها در بازار 
ارز، طلا و خودرو، بی تفاوتی نسبت به گرانی ها و رهاکردن 
بازار و بی توجهی به تولید ملی، به پاستور و بهارستان و باب 
همایون و میرداماد ارتباط دارد، نه به جورجیا و میشیگان و 
آریزونا، که انتظار بازشدن گره اقتصادی در گروه های پایین 
جامعه بیش از پیش، از خواسته های مردمی در قشر کارگر 

به شمار می آید.
بیان این گونه عبارات از زبان رئیس مجلس که مهم ترین 
از  نکردن  استفاده  سوء مدیریت،  کشور  مشکلات  ریشه  
ظرفیت های عظیم داخلی، دست روی دست گذاشتن 
و ناهماهنگی میان نهادهای سیاستگذار و مجری است؛ 
یک روی سکۀ بدخیم اقتصادی در برهه فعلی است -که 
خوشایندی مستتری را به وجود می آورد که دولتمردان 
فعلی با دغدغه های مردمی بیگانه نیستند- و روی دیگر 
سکه درحالی در هاله ای از ابهام قرار دارد که هیچ گونه 

اثری در بطن مشکلات اقتصادی تا کنون صورت نگرفته 
و اخباری مبنی بر راه حل و رویکردهای معیشتی برای 

دهک های ضعیف جامعه در حال بارگذاری نیست.
و فضای مجازی  رسانه ها  در  غالب  به فضای  توجه  با 
درخصوص عملکرد مردم در برابر کووید19 و اعمال موارد 
بهداشتی و رعایت پروتکل ها در این زمینه، تا حدی که 
سلامت به نشانه گرفته شده، اقتصاد در منحنیِ ناپیدا قرار 

گرفته است.
انجمن های صنفی  کانون  رئیس  نایب  هادی ساداتی- 
کارگران ساختمانی در حالی بیان می کند که کرونا به درآمد 
و معیشت ۳۰ تا ۴۰درصد کارگران ساختمانی به شدت 
آسیب وارد کرده که معتقد است تعداد قابل توجهی از این 

کارگران هیچ درآمدی در ایام قرنطینه ندارند.
فتح اله بیات- رئیس اتحادیه کارگران قراردادی و پیمانی 
نیز بر لزوم حفظ اشتغال و امنیت شغلی نیروهای کار 
در ایام کرونا تأکید دارد و با اشاره به تأثیر نوسان نرخ ارز 
بر سفره کارگران و خواستارشدنِ ورودِ شورای عالی کار به 
موضوع دستمزد کارگران، معتقد است: بالا و پایین شدن 
ارز، معیشت و سفره کارگران را نشانه رفته و بیشترین زیان 
از نوسان نرخ ارز و تلاطم بازارهای داخلی را جامعه کارگری 
متحمل می شود، لذا در شرایطی که حقوق کارگران تنها 
یک بار در سال افزایش می یابد، لازم است شورای عالی کار 
به طور جدی به این مسأله ورود کند و حفظ قدرت خرید 

کارگران را در دستور کار قرار دهد.
هادی ابوی- دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران 
هم با تأکید بر این  که گروه های آسیب پذیر و کارگران 
بی بضاعت باید در طرح یارانه خرید کالاهای اساسی به طور 
ویژه دیده شوند، مطرح می کند: برای حفظ قدرت خرید 
کارگران بهترین کاری که می توان انجام داد این است که از 
محل منابع یارانه ها به کارگرانی که کارشان را به دلیل کرونا 

از دست داده اند، کمک شود.
و در حالی طبق اعلام کمیته دستمزد برای اینکه یک 
خانواده کارگری بتواند کل سبد معیشتی خود را تأمین کند 
باید حقوق آن ها در سال آینده حدود ۵۸درصد افزایش پیدا 
کند -بیش از یک میلیون و ۱۸۰هزارتومان- و البته این رقم 
برای قبل شیوع کرونا در کشور است که همچنان افزایش 
حقوق کارگران در سال دوبار، در هاله ای از ابهام قرار دارد و 
از چگونگی روند این طرح همچنان اثری وجود ندارد و با 
توجه به گزارش های موجود در اقتصاد کارگری و مشکلات 
مطرح، »انبوه کارگرانی هستند که به دلیل نداشتن بیمه، 
مشمول دریافت بیمه بیکاری نشده اند و بر اساس آمار 
غیررسمی ۳.۵میلیون کارگر فاقد بیمه در کشور وجود دارد 
و عدم حمایت از این قشر در شرایط کرونا، موضوعی است 
که از همان ابتدای شیوع کرونا با انتقادات بسیارِ فعالان 

کارگری مواجه و در گزارش های متعددی به این موضوع 
پرداخته شده است؛ چراکه تبعات کرونا همچون گرانی ها 
و کمبودها، بیشترِ این افراد را که اغلب نیز از قشر ضعیف 
جامعه هستند، به شدت تحت تأثیر قرار داده است اما با 
این حال متأسفانه تا کنون برنامه خاصی از سوی دولت 

برای حمایت از این قشر وجود نداشته است«.
چمنی- رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران نیز 
با تأکید براین موضوع که آنچه بیش از همه اهمیت دارد، 
برنامه ریزی اصولی و سریع برای حمایت از این قشر است، 
معتقد است: نیاز است دولت همچون دولتِ سایر کشورها 
به »کلیه جامعه« کمک کند، در غیر این صورت وضعیت 

بدتری برای کارگران پیش خواهد آمد.
و در حالی با سخنان مطرح شده و مشکلات نمایان در 
جامعه کارگری؛ فعالان و مسئولانِ ذی ربط در این زمینه 
به ضرورت حمایت دولت برای اقشار کارگری تأکید دارند و 
قشر کارگر جامعه به وعده های کرونایی، امیدوارند که باید 
منتظر بود و دید در راستای اعمال محدودیت های مضاعف 
رویکرد همراهیِ  استان های کشور،  در  آذرماه  ابتدای  از 

دولت با کارگران، کدام مقصد را نشانه خواهد گرفت!

حرف اول

چــشم به راهیِ کارگران به وعــده های کــرونایی!
افزایش سختگیری ها  و تعطیلی 

به کنترل کرونا کمک  می کند
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا با یادآوری اعلام دبیر سازمان 
جهانی بهداشت مبنی بر ماندگاری کرونا تا پایان تابستان سال 
آینده گفت: ادامه سختگیری ها و برقراری تعطیلی عمومی به 
بهبود وضعیت وخیم شیوع کرونا در ایران کمک قابل توجهی 
می کند.  مسعود مردانی با تأکید بر اینکه آحاد مردم تا حدود 
زیادی با روش های پیشگیری از ابتلا به ویروس کرونا آشنا 
شده اند و معدود افرادی ممکن است پروتکل ها را جدی نگیرند، 
خاطرنشان کرد: به این افراد باید تذکر داد که در حال حاضر در 
اوج درگیری بیماری کرونا هستیم به شکلی که وضعیت بسیار 
بحرانی است تا آنجا که بیمارستان هایی که مریض کرونایی 
بستری می کردند جایی برای پذیرش ندارند. وی با بیان اینکه 
وضعیت امروز اقدامی عاجل می طلبد، اظهار کرد: برخورد جدی 
یا تعطیلی عمومی باید صورت گیرد و بهانه های اقتصادی باید 
جای خود را به بهبود وضعیت سلامت اقشار مختلف جامعه 
بدهند زیرا اقتصاد ایران که شکوفاتر از کشورهای اروپایی و غربی 
نیست پس بدون رودربایستی باید با حداقل سه هفته تعطیلی 
در شهرهای بزرگ موافقت شود. این متخصص بیماری های 
عفونی با تاکید بر اینکه باید به تعطیلی های اسفندماه یا ایام 
نوروز و خلوتی و خانه نشینی آن روزها بازگردیم، یادآور شد: 
پیشنهاد تعطیلی را دو هفته پیش دادیم و چندین بار هم تکرار 
شده اما متأسفانه پیشنهاد به دلیل مخالفت عده ای، هنوز روی 

میز مانده است.
چرا عنوان می شود آمار واقعی با آمار اعلام شده متناقض است؟
وی درباره این موضوع که عنوان می شود تناقضی میان آمار 
واقعی با آمار اعلام شده از سوی وزارت بهداشت وجود دارد، 
توضیح داد: تناقضی وجود ندارد صرفا موضوع این است که 
براساس مفاد سازمان جهانی بهداشت، مورد مثبت موردی است 
که تست پی سی آر مثبت داشته باشد. این تست پی سی آر 
هم پنجاه پنجاه حکایت از مثبت بودن یا نبودن ابتلا به کرونا 
دارد. مردانی ادامه داد: بر همین مبنا استناد به آزمایش پی سی 
آر به این منزله است که ابتلای افرادی که تست پی سی آر آنها 
مثبت نشده در آمار مرگ کرونا اعلام نمی شود. همچنین چند 
درصد افراد با مشاهده علائم، به بیمارستان مراجعه نمی کنند 
و تست نمی دهد و در منزل می مانند بنابراین وضعیت آنان 

ثبت نمی شود.
با وجود سختگیری های پلیس، سفرها همچنان ادامه دارد

مردانی در پاسخ به این پرسش که چرا با وجود اعمال جریمه 
سنگین رانندگی به خودروهای متخلف همچنان در روزهای 
تعطیلی شاهد جاده های پر خودرو هستیم، گفت: این کار 
باید روزانه اتفاق بیفتد و معطوف به آخر هفته نشود. معتقدم 
تعطیلی عمومی یک کار جهادی و اساسی در این زمینه است 
یعنی باید تعطیلی عمومی صورت گیرد و فقط آتش نشانی، 
مراکز اورژانس، داروخانه ها و فروشگاه های مواد غذایی باز 
باشد. وی افزود: کرونا بنابر گفته دبیر سازمان جهانی بهداشت 
تا انتهای تابستان سال آینده با ما خواهد بود و سختگیری ها 
و تعطیلی عمومی کمک شایانی به نزدیک شدن به روزهای 

پایانی کرونا می کند.
کرونا به طور کامل از بین نمی رود

عضو ستاد ملی مقابله با کرونا خاطرنشان کرد: پایان اپیدمی 
کرونا به منزله تمام شدن آن نیست بلکه در سطح ابتلای 
خفیف باقی می ماند همانند آنچه در مورد آنفلوآنزا وجود دارد. 
وی افزود: در شرایط امروز در واقع دیگر خبری از رعایت کامل 
فاصله گذاری  و  ماسک، ضدعفونی دست ها  زدن  پروتکل ها، 

اجتماعی نیست.
آیا می توان امیدی به واکسن اعلامی از سوی چین داشت؟

این متخصص بیماری های عفونی با تاکید بر اینکه واکسن 
اعلامی از سوی چین یا هر کشور دیگری باید به تایید سازمان 
افزود:  بست،  امید  آن  به  بتوان  تا  برسد  بهداشت  جهانی 
خوشحالیم که جامعه بشری به دنبال درمان این بیماری و 
یافتن واکسن مؤثری است اما نکته حائز اهمیت تر اینکه اجازه 
می دهیم واکسنی وارد کشور شود که حداقل تأیید سازمان 

جهانی بهداشت را داشته باشد.

کرونا در ایران

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

مجلس:  رئیس   - قالیباف  محمدباقر 
بورس،  مسکن،  حوزۀ  در  ما  تصمیمات 
گمرک،  از  اساسی  کالاهای  ترخیص 
سیاست های پولی و بانکی، نظام بودجه ریزی، 
در  سوداگری ها  ترجیحی،  ارز  اختصاصِ 
بازار ارز، طلا و خودرو، بی تفاوتی نسبت به 
گرانی ها و رهاکردن بازار و بی توجهی به تولید 
ملی، به پاستور و بهارستان و باب همایون 
و  جورجیا  به  نه  دارد،  ارتباط  میرداماد  و 

میشیگان و آریزونا.

اقتصاد  به گزارش های موجود در  با توجه 
کارگری و مشکلات مطرح، »انبوه کارگرانی 
هستند که به دلیل نداشتن بیمه، مشمول 
دریافت بیمه بیکاری نشده اند و بر اساس 
آمار غیررسمی ۳.۵میلیون کارگر فاقد بیمه 
در کشور وجود دارد و عدم حمایت از این 
قشر در شرایط کرونا، موضوعی است که از 
همان ابتدای شیوع کرونا با انتقادات بسیارِ 
گزارش های  در  و  مواجه  کارگری  فعالان 
شده  پرداخته  موضوع  این  به  متعددی 
است؛ چراکه تبعات کرونا همچون گرانی ها و 
کمبودها، بیشترِ این افراد را که اغلب نیز از 
قشر ضعیف جامعه هستند، به شدت تحت 
تأثیر قرار داده است اما با این حال متأسفانه 
تا کنون برنامه خاصی از سوی دولت برای 

حمایت از این قشر وجود نداشته است«.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید علی اصغر احمدی  را گرامی می دارد
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جامعه

سخنگوی کمیسیون شوراهای مجلس شورای اسلامی 
گفت: اصلاح قانون انتخابات به دور از نگاه های حزبی و 

جناحی در مجلس انجام شده است.
تغییر  درباره  حدادی  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ریاست  انتخابات  قانون  راستای اصلاح  در  جدیدی که 
انتخابات  قانون  اظهارکرد:  است،  شده  انجام  جمهوری 
ریاست جمهوری در  چند محور مورد بررسی قرار گرفت 

که شامل جنبه خصوصی و عمومی بود.
وی با بیان اینکه »شرایط خصوصی مربوط به اصل 115 
قانون اساسی است« افزود: در این راستا سن، تحصیلات و 
سابقه کاری کاندیدا تعیین شد که افراد از لحاظ سن باید 

حداقل 40 و حداکثر 70 و تحصیلات فوق لیسانس باشند.
سخنگوی کمیسیون شوراهای مجلس شورای اسلامی 
درباره سابقه کاری کاندیدای ریاست جمهوری بیان کرد: 
طبق ماده71 قانون خدمات کشوری این افراد باید دارای 
سابقه شش ساله در جایگاه وزارت، نمایندگی مجلس، 
و  محاسبات  دیوان  رئیس  و  سه گانه  قوای  معاونان 
همچنین سابقه 8ساله برای استانداران و شهرداران دارای 

جمعیت بیش از 2میلیون نفر باشند.
نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان با بیان اینکه 
»افراد باید نمره قبولی از نظر سیاسی، دینی، مدیر و مدبر 
بودن بیاورند« تصریح کرد: کلیات این طرح در صحن 

علنی مجلس رأی آورد و این هفته جزئیات آن بررسی 
می شود.

وی با بیان اینکه »در حوزه انتخابات شوراها نیز تغییراتی 
در  موارد  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  است«  شده  انجام 
انتخابات شوراهای شهر و روستا مد نظر قرار دارد گرفتن 
آزمون است که در حوزه های مختلف از طریق وزارت کشور 
انجام می شود که انتخابات 1400 به دلیل نبود زمان این 

آزمون برگزار نمی شود.
حدادی درباره ترکیب هیئت نظارت بر انتخابات گفت: این 
هیئت نیز ترکیبی از 2نفر از کمیسیون اصل90 مجلس 
شورای اسلامی، سه نفر از کمیسیون شوراها و امور داخلی 
کشور، یک نفر از قوه قضاییه و یک نفر نیز از حقوق دانان 

که از قوه قضاییه و مجلس نباشد، تعیین شده است.
سخنگوی کمیسیون شوراهای مجلس شورای اسلامی در 
پاسخ به سؤالی درباره اینکه برخی از کارشناسان معتقدند 
این قانون نیاز به چکش کاری و تغییر دارد، عنوان کرد: 
اصلاح قوانین انتخابات عجولانه و با نگاه حزبی و سیاسی 
اندیشکده  و  دانشگاهیان  کارشناسان،  نظر  با  و  نبوده 
شورای نگهبان صورت گرفته است و در راستای تحقق 
فرامین مقام معظم رهبری که شایسته گزینی بوده است 
انجام شده و هیچگونه نگاه حزبی و جناحی در آن دخیل 

نبوده است.

»البرز« چه خبر؟

تکمیل پروژه های نیمه تمام حدادی مطرح کرد: اصلاح قانون انتخابات به دور از نگاه های حزبی و جناحی
در اولویت

استاندار گیلان با بیان اینکه باید مدیریت صحیح منابع پیش 
بینی شده در بودجه از هم اکنون مورد توجه باشد، گفت: 
عملکرد دستگاه های اجرایی در جذب اعتبارات، از معیارهایی  
است که در برآورد اعتبار آن مجموعه برای سال آتی لحاظ 

شده است.
ارسلان زارع در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان با 
اشاره به اجرای برآورد اعتبار دستگاه های اجرایی استان در 
لایحه بودجه سال ۱۴۰۰، اظهار کرد: پس از رهنمود رهبر معظم 
انقلاب در خصوص اصلاح ساختار بودجه، در راستای سند 
چشم انداز توسعه، قانون برنامه ششم و کاهش وابستگی 
بودجه به درآمدهای نفتی، دولت دوازدهم با اهتمامی جدی 

اقدامات شایسته ای به انجام رساند.
تحریم های  تشدید  اقتصادی،  جنگ  علیرغم  افزود:  وی 
دشمنان علیه ایران اسلامی و کاهش شدید درآمدهای نفتی 
تا امروز خلائی در اداره امور کشور و مدیریت دستگاه های 

اجرایی ایجاد نشده است.
نماینده عالی دولت در گیلان با اشاره به تهیه پیوست استانی 
لایحه بودجه برای سال آتی ادامه داد: با اجرای این طرح 
می توانیم در اعتبار تملک دارایی سند توسعه استان، اسناد 
بالا دستی، سند آمایش و نیز پروژه های نیمه تمام را مورد 

توجه قرار دهیم.
زارع خاطرنشان کرد: مدیریت هزینه و صرفه جویی بهینه در 
هزینه کرد اعتبارات باید در ماه های باقیمانده از سال جاری و 

البته سال آتی همواره مورد توجه باشد.
در جذب  اجرایی  اینکه عملکرد دستگاه های  بیان  با  وی 
اعتبارات، از معیارهایی است که در برآورد اعتبار آن مجموعه 
راستای  در  آتی لحاظ شده است، تصریح کرد:  برای سال 
توسعه استان و اجرای سند آمایش سرزمین گیلان که هم 
برای دولت و هم مردم مهم است؛ باید تکمیل پروژه های 
نیمه تمامی که سال آینده به اتمام می رسند، در اولویت باشد.

مرمت سه بنای شاخص تاریخی 
قزوین تا پایان سال

معاون میراث فرهنگی استان قزوین گفت: مرحله جدید 
ساماندهی و مرمت سه بنای شاخص تاریخی استان شامل 
مسجد جامع عتیق، آستان مقدس امامزاده حسین)ع( و 

برج های دوگانه خرقان تا پایان سال اجرایی می شود.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
میراث فرهنگی قزوین، احسان نورانی بابیان اینکه مرمت 
سالیان  طی  عتیق  جامع  مسجد  مختلف  بخش های 
گذشته انجام شده، تصریح کرد: مسجد جامع عتیق یکی از 
کهن ترین و بی نظیرترین مساجد چهار ایوانی ایران به شمار 
می رود که مرمت بخش های مختلف این بنا طی سنوات 
گذشته انجام شده، مرحله جدید ساماندهی و مرمت آن 

مربوط به مطالعات مرمتی و ترمیم گنبدخانه آن است.
وی افزود: برج های دوگانه خرقان واقع در ۳۰کیلومتری 
شهر آبگرم از توابع شهرستان آوج، از بناهای شکوهمند 
به جای مانده از عصر سلجوقی و جزو شاهکارهای آجرکاری 
معماری ایران به شمار می روند که یک  مرحله از مرمت آن 
شامل مرمت موضعی اعم از مرمت بام و جداره ها، اصلاح 
و ساماندهی کانال های رطوبتی و مرمت تزئینات جدارهٔ 
بنا در تابستان گذشته انجام شد و مرحله جدید مرمت 
و ساماندهی آن ها در قالب استحکام بخشی بنا در دستور 
استان  میراث فرهنگی  معاون  قرارداد.  کل  اداره  این  کار 
همچنین با اشاره به پروژه ساماندهی و مرمت امامزاده 
حسین)ع( یادآور شد: با  پایان عملیات رفع خطر و مرمت 
استحفاظی امامزاده حسین)ع(، در مرحله جدید مرمت و 
ساماندهی این بنای تاریخی - مذهبی ساماندهی و مرمت 

صحن این بقعه متبرکه انجام خواهد شد.

کوتاه از استان ها

آمار شیوع کرونا در استان البرز همچنان ثابت است

تولید بیش از ۲۳ تن ذرت علوفه ای در فردیس 

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا در استان البرز گفت: 
شیوع بیماری کرونا در استان البرز همچنان ثابت است 
و جهت کاهش آمار ابتلا ضرورت دارد مردم بیش از 

پیش به یاری کادر درمان بیایند.
مهرداد بابایی درباره وضعیت شیوع بیماری کرونا در 
استان البرز اظهارکرد: کادر درمان هفته های سختی را 
در استان البرز پشت سر گذاشت و همچنان نیز حجم 

مراجعات به مراکز درمانی بالا است.
وی با بیان اینکه »آمار مراجعات در چند روز گذشته 
ثابت بوده و افراد زیادی نیز از بیمارستان های استان 
البرز روزانه ترخیص می شوند« افزود: در حال حاضر آمار 

بستری ها در مراکز درمانی استان ثابت است.
سخنگوی ستاد مقابله با ویروس کرونا استان البرز با 
اشاره به اینکه »نیازمند همراهی بیشتر مردم در زمینه 
رعایت پروتکل های بهداشتی هستیم« گفت: اصل مهم 
در کنترل این بیماری رعایت پروتکل های وضع شده 

توسط مردم است.
بابایی با اشاره به اینکه »در حال حاضر تمام نقاط استان 
البرز دارای یک وضعیت هستند« تصریح کرد: اعمال 
محدودیت های بیشتر در راستای کاهش آمار بیماری 

صورت می گیرد.
وی با اشاره به اینکه »امیدواریم مانند اولین روزهای 
شیوع ویروس کرونا همراهی مردم و اصناف مختلف 
را شاهد باشیم« خاطر نشان کرد: فشار بسیاری بر کادر 
درمان است و خانواده های زیادی عزیزانشان را از دست 

دادند، امیدواریم با رعایت از سوی همه افراد جامعه 
تلفات کمتری را ناشی از این بیماری شاهد باشیم.

وی همچنین با اشاره به تشدید روند ابتلا به بیماری 
کرونا و اطلاع رسانی گسترده در این زمینه، اعلام کرد که 
با همکاری مردم در زمینه رعایت پروتکل های بهداشتی 
و افزایش خودمراقبتی ها، شاهد روند ثابت در ابتلا و 

مرگ و میرهای کرونایی استان هستیم.
رعایت  افزایش  اکنون  گفت:  بابایی  مهرداد  دکتر 
پروتکل های بهداشتی موجب شده تا به لحاظ بستری 
بیماران و ترخیص از بیمارستان ها یک روند ثابت در 
استان به وجود بیاید که برابری ترخیص ها و بستری ها 
می تواند امید بخش باشد.اگر این روند به همین شرایط  
ادامه یابد و مردم محدودیت ها را رعایت کنند، می توان 
امیدوار بود که تأثیرگذار بوده و به روند نزولی در شیوع 

بیماری برسیم.
نشود  رعایت  خوبی  به  محدودیت ها  اگر  افزود:  وی 
احتمال ابتلا و شیوع بیماری بیشتر خواهد شد و در 
نتیجه روند سعودی بیماری مانند موج سوم بالا خواهد 

رفت.
با اشاره به اینکه روند ثابت در بستری  این مسئول 
شدگان و کاهش مرگ و میرها نشان از رعایت پروتکل ها 
توسط مردم دارد،  خاطرنشان کرد:  اگر رعایت پروتکل های 
بهداشتی به همین منوال پیش رود به  احتمال تا 
۲هفته آینده شاهد کاهش بستری ها در استان البرز 

خواهیم بود.

بابایی تأکید کرد: وقتی آمارهای بستری و ابتلا به کرونا 
را می بینیم نشان دهنده این است که یک اتفاق مثبت 

از سوی مردم رخ داده است.
قابل ذکر است؛ استان البرز از حدود ۲ماه پیش وارد موج 
سوم کرونا شده و وضعیت این استان اضطراری اعلام 
شد و از ابتدای شیوع کرونا تاکنون حدود ۲۴هزارنفر 
در بیمارستان البرز بستری شده که نزدیک به ۲۱هزار 

و ۵۰۰نفر بهبود یافته و حدود ۲هزارنفر جان باخته اند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فردیس از تولید بیش 
از ۲۳ هزار تن ذرت علوفه ای در شهرستان خبر داد. 

علیرضا بدری مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فردیس 
برداشت  از  پس  کرد:  اظهار  خبر  این  خصوص  در 
محصول غلات و کلزا در خرداد و تیرماه ماه  سال 
اراضی زراعی شهرستان تحت  از  جاری، ۴۲۰ هکتار 

کشت ذرت علوفه ای )سیلویی( قرار گرفت.
وی میزان تولید ذرت علوفه ای  از اراضی زیر کشت 
این محصول در شهرستان فردیس  را ۲۳ هزار و ۱۶۳ 

تن اعلام کرد و یادآور شد: کشت و تولید ذرت علوفه 
از ۳۰  دامداری صنعتی و  برای مصرف بیش  ای  
سطح  در  فعال  گوشت  و  شیر  کننده  تولید  سنتی 

شهرستان در دستور کار قرار گرفت.
دام  تعداد  فردیس  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
های سنگین موجود در دامداری های شهرستان را 
۳ هزار و ۲۹۴ راس اعلام کرد و افزود: میزان ذرت 
علوفه ای مورد نیاز برای تامین خوراک این تعداد دام 
سنگین، بیش از ۳۱ هزار تن  است که علاوه بر ۲۳ 

هزارتن ذرت تولید شده در زمین های زراعی فردیس،  
به ۷ هزار و ۷۳۷ تن دیگر از این محصول نیاز است. 
وی با اشاره به محدودیت زمین های زراعی فردیس، 
آبی و کاهش کشت ذرت علوفه ای  کمبود منابع 
 ۷۵ حدود  گفت:   ، فردیس  زراعی  های  زمین  در 
از میزان ذرت علوفه ای مورد نیاز دام های  درصد 
شده  تولید  شهرستان    کشاورزان  توسط  فردیس 
و ۲۵ درصد مابقی، از شهرستان های دیگر استان 

تامین می شود.

عبدالملکی«  »عباس  نام  زنده  خاطره  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
-سردبیر فقید روزنامه های خبرورزشی، نود و...- روزنامه نگار، 

مربی و سردبیر نشریات ورزشی معاصر را گرامی می دارد
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام دکتر »محمد مصدق« 
-نخست وزیر سابق ایران- را گرامی می دارد

در کمیسیون معماری و شهرسازی شورای شهر کرج بررسی شد؛

صدور پروانه با کارکرد پارکینگ
 در معابر پر تردد شهر کرج

شورای  شهرسازی  و  معماری  کمیسیون  جلسه  در 
اسلامی شهر کرج که روز شنبه؛ 24 آبان 99 به ریاست 
احد رسولی برگزار شد، لایحه ای با عنوان »صدور پروانه با 

کارکرد پارکینگ روباز« مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار، این لایحه با توجه به رشد بالای 
جمعیت و به تبعِ آن، افزایش تعداد خودروها در معابر 
کرج و چالشِ همیشگی کمبود پارکینگ در سطح شهر، 

اهمیت بسیار بالایی دارد.
در متنِ لایحه، ضرورت تامین پارکینگ و کاهش ترافیک 
شهری با پیش بینیِ پارکینگ های عمومی و روباز در 
مناطق پرترافیک شهر کرج با مشارکت بخش خصوصی 
تقاضای  صورت  در  که  است  گرفته  قرار  تاکید  مورد 
مالکان، امکان صدور پروانه ی پارکینگ روباز منطبق با 
مفاد مندرج در دفترچه ی تفصیلی با رعایت شروط اعلام 

شده، فراهم خواهد شد.
در بند »الف« لایحه، مالک باید با درخواست کتبی و 
اخذ مجوز بهره برداری از معاونت حمل و نقل و ترافیک 
ملک  از  بهره برداری  به  نسبت  کرج  شهرداری  شهری 
مورد نظر به عنوان پارکینگ همگانی روباز اقدام کند. 
ضمنا اخذ استعلام از حوزه ی شهرسازی و رعایت سایر 
ضوابط الزامی است. بدیهی است این مجوز صرفا جهت 
بهره برداری و به مدت یکسال است و هیچ گونه حقی 
برای مالک جهت تغییر کاربری ایجاد نخواهد کرد. در 
ضمن در صورت درخواست تمدید، موضوع پس از اخذ 
نظر معاونت حمل و نقل و ترافیک بلامانع است و روش 
و شرایط صدور مجوز توسط شهرداری تدوین خواهد شد.

مالکان  وارده  درخواست  نیز  لایحه  »ب«  بند  در   
شامل  تفصیلی  طرح  در  شده  قید  کاربری های  در 
و  گستره ها  و  مختلط شهری  کاربری های مسکونی، 
کاربری های خدماتی)که نوع خدمات در طرح تفصیلی 
عارضه سنجی  کارگروه  در  است(،  نشده  پیش بینی 
ترافیکی که در معاونت شهرسازی و معماری تشکیل 
بر  مبنی  موضوع  تایید  صورت  در  و  مطرح  می شود 
صدور پروانه ی ساختمانی، مشمول اعطای 20 درصد 
به  شده  طراحی  روباز  همگانی  پارکینگ  مساحت  از 

خدمات  مجاز  خودرویی)کاربری های  خدمات  عنوان 
خودرویی شامل نمایندگی و تعمیرگاه مجاز خودروهای 
سبک، خدمات عمومی خودروها مانند تعویض روغن، 
پنچرگیری، تنظیم موتور به جز کارگاه های صافکاری و 
نقاشی خودرو( کارواش و فروش و عرضه لوازم و قطعات 

یدکی خودرو خواهد شد.
عباس زارع با بیان اینکه قاعده مند کردنِ پارکینگ های 
»باید  گفت:  است  خوبی  بسیار  اقدام  درون شهری 
فضاهایی که در اولویت تأمین پارکینگ هستند مشخص 
شود. به عنوان مثال این لایحه، حواشی بلوار امیرکبیر 
کیانمهر را به راسته ی کارواش تبدیل خواهد کرد اما در 
محور شهید بهشتی یا رجایی شهر می تواند مفید باشد.«

زارع با بیان اینکه این لایحه باید هدفمندتر باشد و به 
انضباط بخشی بیانجامد گفت: »کاربری پارکینگ  با در نظر 
گرفتن چند سطحی بودن و داشتن تعداد طبقات، یک 
سری ضوابط خاص خود را دارد. پرسش اینجاست که 
آیا صدور مجوز پارکینگ تنها در طبقه ی همفک نیز به 

راحتی انجام خواهد شد؟«
به عقیده ی زارع این نسخه را نمی توان برای تمام نقاط 
شهر پیچید و باید موارد دیگری مانند جلوگیری از ایجاد 
مزاحمت برای مردم و تعبیه ی ورودی ها و خروجی ها، 
مدت زمان توقف خودروها، تأمین نکردن حقوق معنوی 
برای متقاضی و در عین حال تشویق به استفاده ی بهینه 
از اراضیِ بلااستفادهی داخل شهر نیز در آن به طور دقیق 

لحاظ شود.
احد رسولی؛ رئیس کمیسیون معماری، شهرسازی و 
بافت های فرسوده ی شهری شورای شهر کرج نیز پس از 
استماع نظرات اعضای کمیسیون گفت: »به نظر می رسد 
برخی  از ضوابط پیش بینی شده ناقص است و نیاز به 
چکش کاری دارد. به عنوان مثال ماتریس های سازگاری 
که یکی از موضوعات مهم شهرسازی در حوزه ی جانمایی 
کاربری های شهری است در این لایحه لحاظ نشده است. 
به این دلیل معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
کرج نیز در موضوع انطباق کاربری های شهری باید ورود 
کند تا مشکلات احتمالی آینده نیز به صورت کارشناسی 

رفع شود.«
با حضور  بنا شد جلسه ی دیگری  به گفته ی رسولی 
برگزار شود و لایحه  آتی  کارشناسان طی دو هفته ی 
پخته تر ارائه شود. هم چنین مقرر شد به موازات بررسی 
تخصصی تر لایحه، اگر درخواستی برای صدور پروانه ی 
پارکینگ از سوی متقاضیان مطرح شد با تمام مستندات 
به کمیسیون ارجاع شود تا با حضور معاونت شهرسازی و 

معماری شهرداری کرج بررسی شود.

پایتختگزارش

برنامه های شهر زیر زمینی در هفته کتاب

گسترش چتر هوشمندسازی پارک حاشیه ای در پایتخت

جزئیات برنامه های شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه در 
هفته کتاب اعلام شد.

به گزارش دنیای هوادار، به مناسبت هفته  کتاب و کتابخوانی 
از ۲۴ تا ۳۰ آبان ماه سال جاری برنامه هایی توسط معاونت امور 
فرهنگی و اجتماعی شرکت بهره برداری متروی تهران تهیه و 

اجرا می شود.
در این هفته از مسافرانی که عجله  کمتری دارند دعوت می شود 
در استودیوهای مترو حاضر شده و صفحاتی از یک کتاب را 
بخوانند، بعد ازاین کارصدای مسافرانی که صفحات این کتاب ها 
صفحات  و  مترو  رادیو  مختلف  برنامه های  در  می خوانند  را 

اجتماعی پخش می شود.
این کار با هدف تشویق بیشتر مسافران به کتابخوانی و ایجاد 
و  فرهنگی  امور  معاونت  با  مسافران  طرف  دو  تعامل   یک 

اجتماعی شرکت بهره برداری مترو انجام می شود.

در این هفته سازه های حجمی از پنج کتاب با عنوان های مختلف 
در ایستگاه میدان حضرت ولیعصر)عج(اجرا شده است. همچنین 
در قطارها نیز صفحات منتخب تعدادی از کتاب ها نصب شده و 
مسافرانی که در قطار هستند، با مطالعه این کتاب ها ترغیب به 
خواندن کامل کتاب می شوند و یا حداقل چند پاراگراف از این 

کتاب ها را در حین سفر بخوانند.
در این هفته همراه با اپلیکیشن های ارائه  کتاب کار دیگر ی نیز 
انجام شده و مسافران می توانند با اسکن  کیوآرکدهایی  که در 
ایستگاه های مترو نصب شده به کتاب های متنوع در قالب طرح 
»کتاب بخوانیم« دسترسی پیدا کنند.در این فضا مسافران با 
اسکن کدهای کیو آر مربوط به این اپلیکیشن یک سری کتاب ها 

صوتی و فایل به صورت رایگان دسترسی پیدا کنند.
گفتنی است؛ پادکست مفصلی نیز با موضوع کتاب و کتابخوانی 

تهیه شده که در ایستگاه های منتخب پخش می شود.

معاون فنی و مهندسی سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
تهران از توسعه طرح هوشمندسازی پارک حاشیه ای در مناطق 

دیگر پایتخت خبر داد.
توسعه طرح  مورد  در  وحید سرلک  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
مدیریت هوشمند پارک حاشیه ای در تهران با بیان اینکه بر 
اساس برنامه ریزی های انجام شده این طرح در منطقه ۲ به 
صورت پایلوت اجرایی شد که موفقیت آمیز بود، گفت: بر اساس 
برنامه ریزی های انجام شده طرح هوشمندسازی پارک حاشیه 

ای در مناطق دیگر نیز اجرایی خواهد شد.
او با بیان اینکه بررسی ها نشان داد که در این مناطق که عبارتند 
از مناطق ۳، ۶، ۱، ۵، ۲۱، ۲۲، ۱۱ و ۱۲ حدود ۷۰ هزار جای پارک 
وجود دارد گفت: ما برای هوشمندسازی فضاهای پارک خودرو 
سه شرط را مد نظر قرار می دهیم. به گونه ای که فضاهای 
جای پارکی هوشمندسازی می شوند که اولا در بازه های زمانی 
متغیر میزان تقاضا بیشتر از عرضه باشد و همچنین کمتر از ۵۰ 
درصد فضای پارک مسکونی باشد یعنی اماکن غیر مسکونی در 
آن معبر بیشتر وجود داشته باشد و همچنین این طرح تنها 
در خیابان های اصلی و جمع کننده و نه خیابان های محلی 

اجرایی می شود.
سرلک با بیان اینکه بر اساس مصوبه شورای شهر باید طرح 
اجرایی شود،  تهران  ای در همه  پارک حاشیه  هوشمندسازی 
گفت: با وجود این مصوبه، شهرداری تهران مناطق مرکزی رو به 

بالا را در این طرح گنجانده است.
او در مورد زمان اجرای طرح هوشمندسازی پارک حاشیه ای در 
مناطق دیگر گفت: تا پایان ماه جاری اسناد مناقصه منتشر شده 
و به نظر می رسد برای برگزاری مناقصه، انتخاب پیمانکار و برای 
تابلوگذاری و کدگذاری حدود دو ماه زمان لازم است و نهایتا تا 
بهمن ماه این مناطق زیر چتر اجرای طرح هوشمندسازی پارک 

حاشیه ای قرار می گیرند.
او در خصوص میزان موفقیت این طرح گفت: معمولا در ابتدای 
اجرای طرح های جدید مقاومت هایی صورت می گیرد و در 
مورد اجرای این طرح در منطقه ۲ نیز مقاومت هایی صورت 
گرفت اما وقتی مردم دیدند که اجرای این طرح به نفع آنها است 
رضایت دادند اما معمولا مغازه دارهایی که خودروهایشان را 
صبح تا شب مقابل مغازه شان پارک می کردند هنوز گلایه هایی 

از اجرای این طرح دارند.

نسترن کیوان پور

  نویسنده و خبرنگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک مدرن مسیرهای بازی Game Trails اثری از پروژه موسیقی آکی 
Aukai است. مارکوس سیبر- Markus Sieber، متولد سال۱۹۷۶ است و از سال۲۰۱۶ 
وارد دنیای موسیقی شد و این پروژه را آغاز کرد و تا به امروز توانسته با ارائه موسیقی 
شاخص، خود را به عنوان هنرمندی توانمند در سبک کلاسیک مدرن و نئوکلاسیک 
مطرح نماید. مسیرهای بازی، به مسیرهایی گفته می شود که حیوانات در حیات 
وحش و در طول سال ها و نسل های مختلف ایجاد کرده اند. دنبال کردن این مسیرها 
می تواند به ما دانش بصری و عینی زیادی از محدوده بکر طبیعت بدهد. این آلبوم 
موسیقی بدون کلام حاصل تمرکز مارکوس سیبر بر این مسیرها و حیات وحش در 
طول دو سال گذشته و در حین پیاده روی و طبیعت گردی در نقاط مختلف دنیا است.
 آلبوم Game Trails اثری ملهم از طبیعت و مداقه در این گستره بزرگ از حیات 
است که به خوبی در آن می توان حس آزادی و رهایی را یافت و با آن در مسیرهای 
بازی شکل گرفته در طبیعت گام نهاد و با دیگر موجودات زنده همراه شد. تمامی 
قطعات این آلبوم توسط شخص مارکوس سیبر نوشته شده است و در موسیقی آن از 
المان های موسیقی محلی بلغارستان نیز بهره گرفته است. این آلبوم اثری از طبیعت 
برای مخاطب جداافتاده از طبیعت است و موسیقی آرامش بخش آن می تواند همچون 

راهنمای سفری انتزاعی، او را به بکرترین نقاط طبیعت ببرد.

Game Trails
::  Aukai -آکی  ::

به راستی باید اعتراف کرد که در سال۲۰۱۹، کارگردانان زن طوفانی به پا کرده اند و 
فیلم هایشان به دور از هر دیدگاه فمنیستی، بسیار خارق العاده است و در بالاترین سطوح 
کارگردانی روز دنیا قرار دارد. یکی از فیلم هایی که به شخصه خیلی منتظر اکران آن بودم، 
فیلم زنان کوچک بود که توسط »گرتا جرویگ« کارگردانی شده است. اگر جرویک را 
 Lady نمی شناسید یا اثری از او تماشا نکرده اید، توصیه می کنیم حتما فیلم فوق العاده

Bird را مشاهده کنید که بدون شک از بهترین آثار سینمایی چند سال اخیر است.
»لوییسا می آلکات« از معروف ترین نویسندگان رمان های درام، در سال۱۸۶۸ رمانی به 
نام »زنان کوچک« را منتشر کرد که داستان چهار خواهر را دنبال می کرد. این رمان به 
چنان شهرتی رسید که در چندین تیراژ مختلف به چاپ رسید و بالاترین نمرات ممکن را 
از منتقدان کسب کرد. در طول تاریخ فیلم های مختلفی راجع به این رمان ساخته شده 
است، اما این که گرتا جرویگ برای پروژه بعدی خود بخواهد فیلمی بر اساس این رمان 
جذاب بسازد، نکته ای بود که خیلی ها را شگفت زده کرده بود و با توجه به سبک کارگردانی 
جرویگ، مطمئن بودیم که قرار است با یک فیلم جذاب رو به رو باشیم؛ صادقانه بگویم 

که همین اتفاق افتاد.
سیروشه رونان، که پیش تر در فیلم Lady Bird با جرویگ همکاری کرده بود، در این فیلم 

حضور دارد و یکی از بهترین نقش آفرینی های کارنامه اش را ثبت کرده است.

little women -زنان کوچک
:: گرتا جرویگ   ::

»نفر بعدی که در بهشت ملاقات می کنید« رمانی دیگر از »میچ آلبوم« نویسنده 
معروف کتاب پرطرفدار »سه شنبه ها با موری« است. »میچ آلبوم« نویسنده آمریکایی 
و روزنامه نگار، فیلمنامه نویس، نمایشنامه نویس، مجری رادیو و تلویزیون و نوازنده 
است. نویسنده ای مشهور که شاید بیشتر شهرتش به دلیل موضوع های الهام بخش 
داستان هایش باشد. »نفر بعدی که در بهشت ملاقات می کنید« ؛ دنبالۀ رمان »در بهشت 
پنج نفر منتظر شما هستند« آلبوم است. در رمان قبلی یک نیروی تأسیساتی پیر به 
اسم ادی در یک شهربازی بر اثر سانحه ای هنگام نجات دادن یک دختر، می میرد و قصه 
با مرگ او آغاز می شود و با پیش رفتن داستان، او به درکی تازه از هستی می رسد. اما 
این داستان درباره زنی به اسم آنی است و مثل داستان قبلی از پایان شروع می شود. 
از سقوط آنی از آسمان. آنی جوان بود و برای همین هیچ وقت به پایان فکر نکرده بود. 
هیچ وقت دربارهٔ بهشت فکر نکرده بود. اما هر پایانی، یک آغاز هم هست. آنی پرستار بود 
و در بیمارستانی نزدیک خانه اش کار می کرد و در همان بیمارستان هم دنیا را ترک کرد، 
بعد از یک حادثه فجیع و سوزناک، یک ماه قبل از تولد سی ویک سالگی اش. او قبلا 
در کودکی یک بار از مرگ نجات یافته بود. بله درست حدس زدید، آنی همان دختری 
است که ادی، تعمیرکار مهربان پیر، در شهربازی او را نجات داده بود ؛ او حالا در آستانه 

ورود به جهانی تازه قرار داشت.

نفر بعدی که در بهشت ملاقات می کنید- میچ البوم
::  ترجمه: راضیه عبدلی   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»ناطق« به جشنواره مجارستان دعوت شد 
کارگردانی  تجربه  نخستین  »ناطق«  کوتاه  فیلم 
مهرشاد رنجبر به بخش مسابقه بیست و سومین 
دوره جشنواره بین المللی فالودی کشور مجارستان 

راه یافت.

»عجیب و غریب« در صدر گیشه های آمریکا نشست
فیلم تازه وارد »عجیب و غریب« با بازی وینس وو 
و کاترین نیوتون در بدو اکران در راس باکس آفیس 

آمریکا نشست. این فیلم در اولین آخر هفته اکرانش 
با فروش ۳.۷میلیون دلار فیلم اول گیشه های آمریکا شد.

سرنوشت اکران فیلم جدید مایکل بی جردن هم نامعلوم شد
پارامونت پیکچرز تریلر جاسوسی با بازی مایکل بی 
جردن را از برنامه های اکران بیرون کشید. فیلم 
»بدون پشیمانی« با بازی مایکل بی جردن که قرار 

بود سال۲۰۲۰ اکران شود، از برنامه اکران بیرون کشیده شد.

زمان پخش »دست فرمون« شبکه نسیم تغییر کرد 
فصل دوم مسابقه »دست فرمون« با اجرای کامران 
تفتی، تهیه کنندگی محمود محمودی و کارگردانی 

مسعود صنم که پیش از این هرشب از شبکه نسیم 
پخش می شد، از این هفته چهارشنبه، پنجشنبه و جمعه 

ساعت 23 روی آنتن خواهد رفت.

مقاومت« در سالگرد حاج قاسم، صاحب رادیو می شود 
همزمان با گرامیداشت اولین سالگرد شهادت 
راه اندازی  مقاومت  رادیو  قاسم«،  »حاج 
و  شناخت  هدف  با  که  رادیویی  می شود. 
شناساندن مکتب سردار شهید سلیمانی از اول 
قرار  آنتن می گیرد. همچنین  به مدت یک ماه  دی ماه 
است گلچینی از آثار رسیده به جشنواره سردار مقاومت 
و رادیو با عنوان »نشان سلیمانی« هم در رادیو مقاومت 

پخش شود.

مدیر دفتر موسیقی و سرود صداوسیما درباره نظارت 
بر تیتراژ سریال ها و حضور خوانندگان در برنامه های 

تلویزیونی خصوصاً مناسبت ها توضیحاتی داد.
در  مهم  از موضوعات  یکی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
و حضور خوانندگان  تیتراژ سریال ها  تلویزیون، موضوع 
است.  مناسبت ها  خصوصاً  تلویزیونی  برنامه های  در 
محمدمهدی نراقیان- مدیر دفتر موسیقی و سرود سازمان 
برنامه ها  تیتراژ  موسیقی  بر  نظارت  درباره  صداوسیما 
خصوصاً سریال ها، گفت:موضوع تیتراژ یکی از مهم ترین 
فصل های کار دفتر موسیقی و سرود سازمان است. تیتراژها 
هم مانند سایر قطعات موسیقی، باید قبل از پخش مجوز 
بگیرند، اما در این زمینه حساسیت ویژه داریم که هر چه 
بیشتر به سمت برنامه های نمایشی می رود این حساسیت 
بیشتر خواهد شد. وی افزود: یک خواننده با اجرای یک 
تیتراژ به مقدار قابل توجهی در مسیر حرفه ای پیشرفت 
می کند. از نظر ما صرفاً مجوز پخش داشتن برای انتخاب 
تیتراژ برنامه ملاک نیست؛ بلکه باید بین کیفیت موسیقی 
تیتراژ و صلاحیت عوامل آن با برنامه و اهمیت آن تناظر 
وجود داشته باشد. در تدوین شیوه نامه ها هم اصول خاص 
برای تیتراژ در نظر گرفته می شود. البته از نظر همخوانی 
با محتوا به اعتقاد من تیتراژ نباید تناظر یک به یک با 
محتوای سریال یا برنامه داشته باشد. تیتراژ اثری مستقل 
بستگی  برنامه  سازنده  سلیقه  به  آن  انتخاب  که  است 
دارد. مدیر دفتر موسیقی و سرود سازمان صداوسیما در 
پاسخ به این سؤال که برای جلوگیری از رفتارِ تیمی و 
به گونه ای مافیا در موسیقی تیتراژ و یا حضور خوانندگان 
در برنامه های تلویزیونی چه تمهیداتی را در دستور کار 
باید این را در وهله  دارید، به خبرنگار تسنیم  گفت:  
اول بدانیم که جریان موسیقی درون صداوسیما چیزی 
از جریان موسیقی در کل کشور نیست. بالأخره  جدای 

جریان غالبی در فضای تجاری موسیقی ما وجود دارد که 
لزوماً یک نفر یا دو نفر هم نیست. سازوکارهای اقتصادی 
و سیاسی و سلیقه و مخاطب جامعه این جریان غالب 
این جریان غلب طبیعتاً  را شکل می دهد. به هر حال 
اثرش را روی آنتن تلویزیون هم می گذارد. وی اشاره کرد: 
من آسیبِ این جریان غالب را در ارتباطات غیرشفاف و 
ناسالمی که بین برخی از برنامه سازان تلویزیونی و بخشی 
از تهیه کنندگان موسیقی برقرار می شود می بینم. تا موقعی 
که این ارتباط شفاف باشد دستمزد و مسیر انتخاب آن 
مشخص باشد هیچ مشکلی وجود ندارد. جایی که این 
ارتباط غیرشفاف و رسمی می شود مسئله ایجاد می کند. 
تا موقعی که این دو طرف شفاف و مدیریت نشوند و در 
واقع ابزار رسمی و شفافی برای این رابطه و تبادل طراحی 
نکنیم، هر تقلّایی در مسیرِ جلوگیری از این اتفاق، فقط 
نرخ رابطه ها را بالاتر می برد.  ما وارد این موضوع شده ایم و 
رصد را در دستور کار قرار داده ایم. وقتی میزان پخش، اقبال 
مخاطب به خواننده ها و سطح شرکت های طرف قرارداد با 
خواننده را بررسی می کنیم حضور خواننده و تهیه کننده ها 
و شرکت های طرف قرارداد با آن خواننده، روی آنتن بیشتر 
باشد، آنجا محل سؤال ما خواهد بود.    نراقیان با اشاره 
به اینکه ما بیشتر سیاستگذاریم تا برخوردکننده، گفت: 
ما در این راستا بیشتر وظیفه تشخیص داریم و کارمان 
سیاستگذاری است تا برخورد! ابزارهای برخورد با خواننده 
و تهیه کنندگان برای هر نوع موضوع متفاوت است. وی 
در خصوص آخرین وضعیت ارکستر سموفینک رسانه ملّی 
و برنامه ویژه برای سالگرد شهادت سپهبد قاسم سلیمانی، 
تصریح کرد: اکنون کمی شیوع کرونا کار را سخت کرده 
ادامه  به صورت گروه های سازی جداگانه  اما تمرین ها 
دارد.  امسال تمرکز بر ضبط موسیقی قرار گرفته و کارهایی 
ضبط شده که به زودی رونمایی خواهد شد. تنها ارکستر 

سمفونیکی هستیم که با وجود زیرساخت مناسب، گروه در 
استودیویی تمرین می کنند که 600مترمربع فضا دارد و با 
حفظ فاصله می توانند بنشینند. اما با این وجود کار سخت 
است و دو سه کاری را برای سالگرد حاج قاسم در دستور 
کار داریم. در صورت نظر مساعد ستاد ملّی کرونا این کارها 
به صورت زنده پخش شوند و یا ضبط و به صورت تلویزیونی 
روی آنتن برود. مدیر دفتر موسیقی و سرود صداوسیما در 
پاسخ به این سؤال که آیا همه آثار موسیقایی و اشعارشان 
برای پخش از شبکه های ملی، استانی و برون مرزی الزاماً 
باید از این دفتر مجوز داشته باشند، تأکید کرد: براساس 
مصوبات سازمان، هر قطعه موسیقی که قرار باشد از آنتن 
هر کدام از شبکه های رسانه ملی از شبکه های تلویزیونی و 
رادیویی ملی، استانی و برون مرزی پخش شود، باید مجوز 
پخش دفتر موسیقی و سرود سازمان را داشته باشد. البته 
همه کارهایی که روی آنتن می روند لزوماً از دفتر موسیقی 
مجوز نگرفته اند اما میزانِ خطا کمتر از 10درصد بوده و روند 

رو به کاهشی را طی می کند.  

موسیقی

روی موسیقی تیتراژ و دعوتِ خواننده ها به تلویزیون چه نظارتی می شود؟ 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »محمدعلی کشاورز« 
-هنرپیشه فقید سینما و تئاتر- را گرامی می دارد
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نوروزی«  »هادی  نام  زنده  خاطره  و  یاد  هوادار«  »دنیای 
-فوتبالیست فقید تیم پرسپولیس- را گرامی می دارد

ورزشی

اینکه هر بازیکن بزرگی، بدون شک مربی موفقی نمی شود، 
فلسفه ای است، که حالا سالیان زیادی شد که در فوتبال 
ما جا نیافتاده است، به طور معمول، رسم بر این است، هر 
بازیکنی که پیراهن تیم ملی یا مثلا سرخابی های پایتخت 
را برای مدتی به تن کرده است و نامی برای خود دست و 
پا کرده، چند ماه پس از آویختن کفش هایش، در کمترین 
فاصله زمانی ممکن، کت و شلوار را به تن می کند و با 
اعتماد به نفسی مثال زدنی، قصد ایستادن کنار زمین دارد 
در شرایطی که این مربیان کت شلواری از تجربه و دانش 

فنی مبرا هستند.
شرایط تیم های پایه ما، قصه ی غریبی است، ننگ است که 
مدت ها است، تمامی رده های پایه ما در بلاتکلیف ترین 
حالت ممکن به سر می برند، از نونهالان تا امید، نه کسی 
متوجه می شود معیار انتخاب مربی و دعوت از بازیکنان چه 
مواردی است و نه نهادی برای نظارت بر وضعیت رده پایه 
وجود دارد تا دست دلالان و پای فساد را از مهم ترین بخش 

ماهیت فوتبال کوتاه کند.

از تیم های  پایه هم مستثنی  تیم های ملی ما در رده 
باشگاهی و لیگ هایمان نیستند، کل تیم های ملی ما در 
این رده های سنی، دست چند نفر می چرخد که با اختیار تام 
از فدراسیون فوتبال، در کالبد کمیته فنی فدراسیون، هرکس را 
که دلشان می خواهد به عنوان »سرمربی یا بازیکن ملی پایه« 
معرفی می کنند، در این بین کلی استعداد درخشان دیده نمی 
شود و عده ای هم روی نامشان قلم قرمز می کشند و تنها 
چیزی هم که در معیار هایشان در نظر نمی گیرند، توانمندی 
و شایستگی است که آن هم به عنوان اصل اول مدیریت در 

فوتبالمان، محسوب می شود.
با اعلام میرشاد ماجدی، رئیس کمیته جوانان فدراسیون 
فوتبال، »حمید استیلی« در سمت سرمربی تیم ملی امید ابقا 
شد )!(، طبق همان اولین اصل مدیریت در فوتبال ایران، کسی 
که با یکی از بهترین تیم های امید تاریخ فوتبال مملکت 
که هیچ چیز، جز یک کادرفنی توانمند برای موفقیت کم 
نداشت، در مسابقات انتخابی المپیک توکیو به بدترین نحو 
حذف شد و متاسفانه در عدم شایستگی و ناکارآمدترین حال 
ممکن در آن پست ابقا شد و مزد نالایقی اش را گرفت، در 
پستی که چندین مربی توانمد و متخصص در فوتبال پایه، 
مانند عباس چمنیان و علی دوستی مهر می توانستند عصای 
دست فوتبالمان باشند، کسانی که به اندازه کافی و چندین 
برابر امثال حمید استیلی در قامت سرمربی، در تیم های پایه 

درس پس داده اند و به علم »فوتبال پایه« ثابت شده اند.
گویا حمید خان استیلی هم به همان روال کت شلواری به 
همچین جایگاهی رسیده است و از مربیگری فقط کت و 

شلوار پوشیدنش را فوت آب است، کسی که در دوران بازی از 
بهترین هافبک های ایران بود، اما راه مربیگری را اشتباه رفت 
و حالا هم نه قصد تغییر مسیر دارد و نه هدفی برای پایان 
دادن آن، فردی که در قامت سرمربی، در اولین تجربه کاری، 
استیل آذین را با اخراجی زودهنگام ترک کرد، با پرسپولیس 
هم در مفتضحانه ترین حالت ممکن اخراج شد و بعد از آن 
نه در راه آهن نتیجه گرفت و نه در ملوان، اما باافتخار به تیم 
های پایه آمد و با کارنامه ای سیاه تر از ذغال، حالا مزد اخراج 
و ناکامی هایش را با ابقا در تیم ملی امید گرفته است، تیم 
امیدی که در زمان زلاتکو کرانچار و فرهاد مجیدی هم از 
حمید استیلی به عنوان مدیرفنی یا سرپرست در آن استفاده 
می کرد تا معیار عدم صلاحیت، همچنان اصلی ترین شاخصه 

کمیته فنی فدراسیون فوتبال ایران باشد.
فنی  کمیته  وجود  دلیل  اصلا  یا  وظایف  آخر هم حیطه 
فدراسیون فوتبال را متوجه نشدیم، نهادی که برخلاف اسمش 
نه کمیته است و صلاحیت تصمیم گیری درست دارد و این 
را به خوبی در دوران اخیر نشان داده است و نه به اندازه کافی، 
فنی است و این را هم می توان از انتخاب و انتصاب های 

بی حساب و کتابشان متوجه شد، کمیته ای که اعضایش 
به هیچ وجه تغییر نمی کند و هدفی هم برای به روز کردن 
مدرن شدن آن هم در پیکر فدراسیون فوتبالمان وجود ندارد.

اما خوشبختانه )!( طبق معنای کلمه کمیته، تنها موردی که 
در فدراسیون فوتبال ایران رعایت شده است، همان »قدرت 
اجرایی« کمیته ها است که بنا به دلایلی که همه ی ما از آن 
باخبریم، کمیته فنی فدراسیون فوتبال بالاترین قدرت اجرایی 

ممکن را دارد.
و اما طبق معمول با این وضعیت برایمان ابهاماتی پیش می 
آید؛ تیم ملی امیدمان با هدایت حمیدخان استیلی، چه قدم 
رو به جلو یا مثبتی برداشت، که باوجود عدم نتیجه گیری 
با آن تیم پرمهره در انتخابی توکیو، بازهم جناب استیلی در 
سمت خود ابقا شد؟ یا چرا هیچوقت کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال در خصوص عزل و نصب هایش توضیح نمی دهد تا 
برای یکبار هم که شده بفهمیم، کسی که حتی یک نقطه 
یا  با چه مشخصه  ندارد،  کارنامه کاری اش  در  روشن هم 
شرایطی حتی بعد از نتیجه نگرفتن، بازهم نفر اول تیم امید 

باقی می ماند؟

ذره بین

تیم های ملی پایه در انحصار کت شلواری ها؛

طلا همچنان در گرو استیل!

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی 
واقع در طبقه ۴ شمالی به شماره ۱۸۲۱۸ فرعی از 161 اصلی مفروز و مجزا شده 
از ۵۳۷۲ فرعی از اصلی مذکور قطعه ۷ واقع در بخش 00 ناحیه ۰۰ حوزه ثبت 
ملک کرج - ناحیه یک استان البرز به مساحت 80/25 متر مربع که )2/59( دو 
متر و پنجاه ونه دسیمتر مربع آن بالکن مسقف، است. حدود اربعه : به حدود: 
شمالا: در دو قسمت اول دیوار ولبه بالکن بطول )1/74( یک متر و هفتاد و 
چهار سانتیمتر به فضای باز مشاعی دوم دیوار و پنجره است بطول ) 8/09 ( 
هشت متر و نه سانتیمتر به فضای باز مشاعی شرقا: دیواریست بطول )7/98( 
هفت متر و نود و هشت سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماوراء أن 
قطعه ۵۹۴ تفکیکی قرار دارد جنوبا: در هفت قسمت، که قسمتهای دوم و 
ششم آن شرقی، قسمت چهارم آن غربی ، است . اول دیوار و پنجره است بطول 
) 1/76( یک متر و هفتاد وشش سانتیمتر به نور گیر دوم دیواریست بطول 
)1/54( یک متر و پنجاه و چهار سانتیمتر به نورگیر سوم دیواریست مشترک 
بطول )1/45( یک متر و چهل و پنج سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۸ 
چهارم دیواریست بطول )1/56( یک متر و پنجاه وشش سانتیمتر به آسانسور 
پنجم دیواریست بطول )1/33( یک متر و سی وسه سانتیمتر به آسانسور ششم 
دیواریست بطول ) 0/11 ( یازده سانتیمتر به آسانسور هفتم درب و دیوار است 
بطول )5/28( پنج متر و بیست وهشت سانتیمتر به راه پله غربا: دیواریست 
بطول ) 8/03 ( هشت متر و سه سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که 

ماوراء آن قطعه ۵۹۲ تفکیکی قرار دارد که پلاک ثبتی فوق به مالکیت مرحوم 
میثم فاطمی صدر به طرفیت ورثه )عفت شنتیائی و بیتا وطن دوست ایوریق( 
مالک شش دانگ عرصه و اعیان، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 
۷۷۵۶۴۹ سری ج سال ۹۱ که در صفحه ۳۷۸ دفتر املاک جلد ۴۰۱۴ ذیل 
شماره ۱۰۴۴۳۶۵ ثبت گردیده است. و مقرر گردید ششدانگ پلاک فوق که در 
قبال سند نکاحيه شماره ۲۴۶۰ در قبال صداقیه خانم بیتا وطن دوست ایوریق 

از طریق مزایده به فروش می رسد. 
محل وقوع ملک : کرج عظیمیه خیابان زنبق ۵پ ۶ ط چهارم شمالی و ۷ 

توصیف اجمالی ملک : این ملک در ساختمانی شش طبقه )همکف به صورت 
پارکینگ ، پنج طبقه بالاتر با ۱۰ واحد مسکونی(، دارای اسکلت فلزی ، نمای 
سنگ ، آیفون تصویری و در ریموت پارکینگ واقع شده است، از نظر مصالح 
این واحد دارای کف سنگ ، دیوار کاغذ دیواری ، پنجره آهنی ، کابینت ام دی 
اف ، سیستم سرمایش کولر آبی و سیستم گرمایش بوده و از نظر معماری 
دارای دو اتاق خواب ، هال ، آشپزخانه ، باز شو به نور گیر شرقی ، بالکن و 
سرویس بهداشتی کامل است و به این ملک انشعابات آب و گاز مشترک و 
برق مجزای شهری اختصاص یافته است ، که ششدانگ پلاک مذکور به مبلغ 
6/000/000/000 ریال ارزیابی شده و پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ سه شنبه 
1399/09/11در اداره اجرای ثبت اسناد و املاک استان البرز واقع در آزادگان 
روبروی اداره تامین اجتماعی اداره کل ثبت استان البرز اداره اجرای اسنادرسمی 

کرج از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 6/000/000/000 ریال 
ششدانگ پلاک مذکور شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی  نقدا فروخته 
می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از 
حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها 
باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم 
از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و 
نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد 
به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می 
گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از 
تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شایان ذکر است وفق 
ماده ۱۳۶ آئین اصلاحی : شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ 
پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت وحضور خریدار یا نماینده قانونی او در 
جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف 
مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ 
مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد در این صورت 
عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد.  99/762ف   

تاریخ انتشار : 1399/08/27
از طرف رییس اجرای ثبت کرج - قاسمی

آگهی مزایده اموال غیر منقول پرونده اجرائی کلاسه 9701913

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

گویا حمید خان استیلی هم به همان روال کت شلواری به همچین جایگاهی رسیده است و 
از مربیگری فقط کت و شلوار پوشیدنش را فوت آب است، کسی که در دوران بازی از بهترین 
هافبک های ایران بود، اما راه مربیگری را اشتباه رفت و حالا هم نه قصد تغییر مسیر دارد و نه 
هدفی برای پایان دادن آن، فردی که در قامت سرمربی، در اولین تجربه کاری، استیل آذین را با 
اخراجی زودهنگام ترک کرد، با پرسپولیس هم در مفتضحانه ترین حالت ممکن اخراج شد و بعد 
از آن نه در راه آهن نتیجه گرفت و نه در ملوان، اما باافتخار به تیم های پایه آمد و با کارنامه ای 

سیاه تر از ذغال، حالا مزد اخراج و ناکامی هایش را با ابقا در تیم ملی امید گرفته است.
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کوبی بین برایانت یکی از اسطوره های بسکتبال جهان بود که یکشنبه ۲۶ ژانویه ورزشی
۲۰۲۰ به همراه دختر ۱۳ ساله اش جیانا و ۷ نفر دیگر، درسانحه سقوط هلیکوپتر 

خصوصی اش در نزدیکی کالاباساس کالیفرنیا در سن ۴۱ سالگی کشته شد

روند درمانم به خوبی طی می شود
بانوی المپیکی کاراته ایران، گفت: پس از جراحی مجدد در آلمان، روند درمانم 

به خوبی طی می شود تا بتوانم دوباره تمرینات را با قدرت آغاز کنم. 
»حمیده عباسعلی« که اواخر سال گذشته در لیگ جهانی اتریش دچار 

پارگی رباط صلیبی شده بود هفته گذشته جراحی مجددی روی زانوی 
خود در آلمان انجام داد.

اعزام ورزشکاران سامبو و پنچاک سیلات به تایلند مشخص نیست
رئیس فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی گفت: برای اعزام ورزشکاران سامبو و 

پنچاک سیلات به بازی های آسیایی داخل سالن تایلند منتظر تصمیم شورای 
المپیک آسیا هستیم. همایون خرم درباره وضعیت اعزام رزمی کاران سامبو و 

پنچاک سیلات به مسابقات ایندورگیمز گفت: خبری مبنی بر به تعویق افتادن 
این بازی ها به خاطر کرونا از شورای المپیک آسیا دریافت نکردیم.

المپین بوکس: ۷ماه حقوق نگرفته ایم
بوکسور وزن ۷۵کیلوگرم تیم ملی ایران با ابراز رضایت از اردوی کیش، از 

پرداخت نشدن حقوق هفت ماه دو بوکسور المپیکی ابراز ناراحتی کرد. 
شاهین موسوی همچنین درباره مرحله سوم اردوهای تیم  ملی بوکس 

که به میزبانی کیش برگزار شد، توضیح داد: واقعا اردوی خوبی داشتیم 
و از همه نظر راضی کننده بود.

راه اندازی بانک اطلاعاتی باشگاه های بدنسازی در سراسر کشور
سرپرست دبیر کلی فدراسیون از راه اندازی بانک جامع باشگاه های بدنسازی 

و پرورش اندام سراسر کشور خبر داد. حسن کرباسی از در دسترس 
اندام  پرورش  و  بدنسازی  باشگاه های  اطلاعاتی  بانک  دادن  قرار 

سراسر کشور که دارای مجوز فعالیت رسمی هستند بر روی سایت 
فدراسیون بدنسازی خبر داد.

کیانی: بزرگان بسکتبال باید اختلاف ها را حل کنند
کارشناس بسکتبال ایران گفت: اگر طبق شنیده ها دلیل دعوت نشدن 

ارسلان کاظمی به تیم ملی اختلافات است، باید با پادرمیانی 
بزرگترها این مشکل برطرف شود.قاسم کیانی درباره شرایط تیم 

ملی، توضیح داد: ما از نظر فنی شرایط خوبی داریم اما شرایط 
موجود بخار کرونا خوب نیست.

سهمیه المپیک توکیو را کسب می کنم
شناگر تیم ملی ایران، گفت: حتی با شرایطی که درحال حاضر به دلیل 

شیوع ویروس کرونا به وجود آمده، سهمیه المپیک توکیو راکسب 
خواهم کرد.

»بنیامین قره حسنلو« گفت: درحال حاضر کرونا شرایط بسیار بدی 
را برای همه رقم زده است.

شاکر: امیدوارم ایران دوباره میزبان جام جهانی باشد
عضو تیم ملی شمشیربازی گفت: جام جهانی جوانان امسال به دلیل 

شیوع ویروس کرونا در ایران برگزار نمی شود اما امیدوارم که دوباره 
میزبان این تورنمنت باشیم. شاکر گفت: تست کرونای تمام 

دعوت شدگان به اردوی تیم ملی مثبت بود و این اردو لغو شد تا 
در زمان دیگر برگزار شود.

راهبرد شمشیربازی موفقیت در المپیک توکیو است
سرمربی تیم ملی شمشیربازی و رئیس مرکزنظارت برتیم های ملی کمیته 

ملی المپیک گفت: کسب سهمیه بار روانی را ازدوش سابریست ها 
برداشت و راهبرد ما کسب موفقیت در المپیک توکیو در ۲بخش 

تست  مثبت بودن  به  باتوجه  است.فخری  انفرادی  و  تیمی 
4ملی پوش گفت:این مسأله موجب تعطیلی اردو شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

نوجوانان  فوتبال  تیم  حریف  پیروزی  دومین 
ایران مقابل لبنان

دیدار  دومین  در  قطر  نوجوانان  ملی  تیم 
در  را  لبنان  نوجوانان  شد  موفق  هم  تدارکاتی 
دوحه مغلوب کند. نوجوانان قطر که در بازی اول با نتیجه 
سه بر یک لبنان را شکست دادند، یکشنبه شب در دومین 

بازی با نتیجه دو بر یک حریف خود را مغلوب کردند.

حضور  در  آتن  آاکِ  تیم  نصف ونیمه  تمرینات 
انصاری فرد

تمریناتش  انصاری فرد  با حضور  آتن  آاکِ  تیم 
ادامه می دهد. کریم  را به صورت نصف ونیمه 

فوتبال  تیم ملی  پایان همراهی  از  انصاری فرد پس 
آتن  آاکِ  تیم  گروهی  تمرینات  به  روزیکشنبه  از  ایران 
بازگشت. البته بیش از 15بازیکن تیم آاکِ آتن به دلیل 

ابتلا به ویروس کرونا و مصدومیت غایب هستند.

بازیکنان دارای قرارداد  سامان قدوس در فهرست 
بلندمدت با آمیا 

فرانسه  آمیای  باشگاه  خبری  سایت 
این  بازیکنان  وضعیت  آخرین   )le11amienois(
از نظر قراردادی منتشر کرد. سامان قدوس  را  تیم 
در فهرست بازیکنان دارای قرارداد بلندمدت با تیم آمیای 

فرانسه قرار دارد.

حضور پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا 
تأیید شد

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا با انتشار مطلبی 
ضمن تأیید بر فینالیست بودن تیم پرسپولیس در 

لیگ قهرمانان آسیا۲۰۲۰، عنوان کرد که شاگردان یحیی 
بین  از  خود  رقیب  شدن  مشخص  منتظر  گل محمدی 

تیم های شرق آسیا هستند.

نفر نخست ریتینگ شطرنج زنان ایران گفت: مسأله مهاجرت 
من از ایران شایعه بود و تنها به خاطر برخی از رفتارهای 

مدیران پیشین از تیم ملی خداحافظی کردم.
به گزارش »دنیای هوادار«، در تازه ترین رده بندی فدراسیون 
ایران  با  از  »سارا خادم الشریعه«  )فیده(  جهانی شطرنج 
ریتینگ ۲۴۹۴ به همراه یک شطرنج باز روسی در جایگاه 
چهاردهم زنان جهان قرار گرفت. این افتخار در حالی کسب 
شد که سال گذشته برخی از رسانه ها از احتمال مهاجرت 
این شطرنج باز از ایران خبر دادند. نفر نخست شطرنج زنان 
اظهارکرد:  تمام شایعات  ادعا  این  ایران، ضمن تکذیب 
مربوط به رفتنم از ایران غلط است. سال گذشته پس از 
مسابقات جهانی روسیه از تیم ملی خداحافظی کردم اما 
خداحافظی ام به خاطر مشکلی بود که با مدیریت پیشین 
داشتم و با رفتن آنان، دوباره با افتخار در خدمت تیم ملی 

ایران هستم و منتظرم تا با شروع مسابقات، بار دیگر در 
میز مسابقه حاضر شوم. وی با اشاره به ریتینگ جدید 
خود اظهارکرد: به صورت مشترک در جایگاه چهاردهم زنان 
جهان قرار گرفتم و این بهترین ریتینگ من است اما سقف 
آرزوهایم نیست بلکه به دنبال آن هستم که در جمع ۱۰نفر 
برتر قرار گیرم. البته در این راه هم نیاز به تلاش بیشتر دارم 
و هم باید از دانش مربیان روز دنیا بهره گیرم. امیدوارم 
وزارت ورزش و جوانان به همراه فدراسیون شطرنج بتوانند 
این مهم را محقق کنند. این ملی پوش شطرنج همچنین 
گذری بر انتخابات فدراسیون شطرنج زد و گفت: لیگ و 
انتخابات فدراسیون تحت تاثیر شیوع ویروس کرونا قرار 
گرفته و فعلا مدیریت آن بلاتکلیف است. امیدوارم هر چه 
زودتر انتخابات برگزار شود تا شاهد ثبات در راس فدراسیون 
باشیم. البته در این مدت  »فرهاد نیکوخصال« به عنوان 

سرپرست زحمات زیادی کشید و کارهای فدراسیون را به 
نحو احسن انجام داد. نفر نخست ریتینگ زنان ایران با 
اشاره به بدقولی های برخی از باشگاه های ایران تصریح کرد: 
گلایه زیادی از شیوه برخورد باشگاه ها با ورزشکاران دارم. 
متاسفانه برخی از این باشگاه ها به وعده خود عمل نکردند 
و من نیز به این خاطر رغبتی برای حضور در لیگ ایران 
ندارم. امیدوارم آنان نیز تغییر نگرش دهند تا بتوانیم در 
مسابقات لیگ برتر شطرنج شرکت کنیم. دارنده مدال نقره 
مسابقات جهانی روسیه در پایان گفت: من ۲سال پیش در 
مسابقات سریع و برق آسای روسیه ۲مدال نقره و یک طلا 
کسب کردم که یک نتیجه بی نظیر و فوق العاده به شمار 
می رفت. امسال نیز قرار بود در این مسابقات شرکت کنم 
که برگزاری آن به خاطر شیوع و فراگیری ویروس کرونا 

به تعویق افتاد.

سرمربی تیم بسکتبال زنان نارسینا می گوید در هفته اول 
لیگ برتر دو ساعت در سالن مسابقه منتظر حریف خود 
مانده اند در حالی که کمیته پزشکی فدراسیون باید قبل از 
شروع مسابقات رأی خود در مورد این دیدار صادر می کرد. 

ندا عسکرنیا، در مورد لغو بازی تیم خود در هفته نخست 
مسابقات لیگ گفت: مسابقه ما با پاز به دلیل ابتلای 
بازیکنان حریف به کرونا لغو شد و باخت فنی این تیم را 
اعلام کردند اما در ادامه پاز ثابت کرد که بیش از ۳۰درصد 
تیمش درگیر کرونا بوده و در نتیجه مسابقه دوباره برگزار 

می شود اما قشنگ تر این بود که کمیته پزشکی قبل از 
روز مسابقه رای را بدهد که ما در جریان برگزاری یا عدم 
برگزاری باشیم چون ما هم وقت صرف و برنامه ریزی کرده 
بودیم و بیشتر از دوساعت در سالن مسابقه منتظر ماندیم. 
بحثی در مورد برگزاری دوباره بازی ندارم چون گاهی ممکن 
است برای تیمی مشکلی پیش بیاید و باید درک کنیم 
فقط حرفم این است که چرا از اول رای را اعلام نکردند. او 
در مورد رقابت با تیم های گاز و گروه بهمن در هفته دوم 
مسابقات بیان کرد: هیچ وقت اسم بازی راحت را نمی آورم 

چون هر تیمی که پر انگیزه و پرتلاش ظاهر شود مطمئنا 
می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد و هر بازی 
اهمیت خو را دارد اما مسلماً بازی با بهمن سنگین تر است. 
سرمربی نارسینا تهران در مورشانس تیم خود برای صعود 
به پلی آف گفت: همه تیم ها رقابت می کنند تا خود را برای 
بازی های پلی آف در بالاترین سطح قرار دهند اما چیزی 
قابل پیش بینی نیست، بازی ها سنگین است و باید دید 
که بازیکنان چقدر نکات مدنظر مربی را عملی می کنند. هر 
تیمی که این کار را بهتر انجام دهد، نتیجه بهتری می گیرد.
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خادم الشریعه: مهاجرتم از ایران شایعه بود

عسکرنیا: تیم ها برای پلی آف تلاش می کنند
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